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Zapytanie

Szanowna Pani Prezydent,
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość złożył pod koniec ubiegłego roku podczas prac nad 
budżetem miasta Gliwice 6 wniosków zbilansowanych do budżetu na rok 2025. Większość z nich 
zyskała Pani uznanie. Wnioski znalazły się w projekcie uchwały budżetowej, a następnie w uchwale
budżetowej, która została przyjęta przez Radę Miasta Gliwice w grudniu 2024 roku. W związku z 
powyższym zwracam się z pytaniami:

1. Na jakim etapie jest realizacja wniosku zbilansowanego o plac zabaw na Sikorniku?
2. Na jakim etapie jest realizacja wniosku zbilansowanego o „drogę rowerową wzdłuż ulicy 
Edisona”?
3. Na jakim etapie jest realizacja wniosku zbilansowanego o „remont układu drogowego w rejonie 
ulic Nad Torami/Kasztanowa”?

Z poważaniem
Olaf Pest


